

Møte 10 - 23.03.21

Tilstede: Jonas, Anna, Magnus, Sanna, Liv Johanne, Eyvor, Jo Petter, Silje og Thea

Fargekode:

| | |
|-------|-------------------------------|
| Rød | Oppgaver |
| Grønn | Kommentarer underveis i møtet |
| Blå | Konklusjon |

Innsjekk

Ris/ros:

En mener vi burde skaffe oss snackbar på kontoret. Kiosken Rapido stenger for tidlig.

Svar:

- Det er snacksautomater i kantinen.
- Usikkert om vi vil gjennomføre
- Ingen i HS ønsker ansvaret, men kan høre med kontorkom

En annen lurer på om vi kan skaffe oss switch

Svar:

- Ikke økonomisk
- HS tror at en switch ikke vil hjelpe med samhold.
- Kan evt. søke om penger til det på Sit-søknaden til høsten.

Ros:

HS gjør en god jobb med å ta vare på linjeforeningen.

Ris:

Det har vært dårlig blæsting av at kassererkandidat-programmet skal bli presentert på stormøte. Det har ikke stått i facebook-arrangementer "Stormøte V&A" eller i tentativ saksliste. I vedtektene står det: "*Primært er møtet for alle komite- og undergruppeledere, samt deres økonomiansvarlige*". Selv om alle medlemmer er invitert er stormøte hovedsakelig for HS, komitéene og undergruppene. Dersom kassererkandidat-programmer skal bli presentert for alle medlemmene som er interessert i det, må det bli gitt ut informasjon om det i god tid. Eneste måten det har blitt blæst på er et facebook innlegg den 21.03. (Dette er en dag før stormøte!) Det er derfor sannsynlig at V&A kan ha mistet potensielle kasererkandidater.

Svar:

- Kassererkandidat-programmet skal blæstes videre ved mail og facebook. Stormøte skal ikke være den primære informasjonskilden for kassererkandidatprogrammet.

Oppgaver fra forrige møte

| Oppgave | Hvem? | Utført? |
|--|---|--------------------------|
| Referat fra forrige møte er godkjent og publisert? | Jo Petter | Ja |
| Kontakte Marie for å opprette allsidighetsgruppa (navn kommer) og få dem inn på slack | Eyvor & Jonas | Ja |
| Danne arbeidsgruppe for faggruppe. | Sanna, Eyvor & Thea | Ja |
| Ta opp temaet Samfundet og nybygget på kontorvakt | Alle | Ja |
| Sette seg inn i årsmøteprotokollen for ny kasserervalgordning Kommentar: Fikk innføring fra Vegard og diskuterte dette på forrige møtet | Magnus | Ikke behov, se kommentar |
| Presentere kassererkandidat-programmet for medlemsmassen | Magnus på stormøtet | Ja |
| Skaffe kortterminal til V&A | Magnus | Ja |
| Blæste stormøte | Jonas til medlemsmassen, komitéledere til komitéen. | Ja |
| Ibok | Jo Petter | Nei |
| Facebook gruppe for masterstudenter | Anna | Ja |

Komiteer (oppdatering):

- **Leder:**
 - Arbeidsgruppe for fagkomité:
 - Består av Eyvor, Sanna og Thea
 - Skal innhente mer informasjon
- **Kasserer:**
 - Kortleser er fikset
 - Kassererkandidater:
 - Må sende ut utlysning m/info på facebook og på mail.
 - **Før påske**
 - Søknadsfrist: **11.04**
 - Intervjuer uke 15 og 16.

- Eyvor, Magnus og ?
- Svarfrist: **25.04**

- **Nestleder:**

- Gjennomført Stormøte
 - [Referat](#)
- V&A Poker
 - Ikke skjedd noe på et år.
 - Vurderer å legge ned
 - Skal ta kontakt med tidligere leder
 - Ny vurdering neste møte
- Har fått innspill til fagkomitéen
 - Innspill går til Eyvor, Sanna og Thea
- Fra Shanglelauget
 - Vil ha penger til saft.
 - **300 kr utbetales som tilskudd**

- **Faddersjef:**

- Bli fadder-plakat er ute
- Workshop med NV 16. april
 - Eyvor, Anna og Thomas melder seg på
- Vennespleising
 - 8 000 kr fra Sit,
 - 40 påmeldte

- **Arrkom:**

- Planlegger ølsmaking med Spanskrøret

- **Bedkom:**

- Origo var en suksess
- Ny bedpres på torsdag
 - RevOcean
- Skal møte Ægir 25.03

- **Nukleomedia:**

- Hengt opp plakatene på kontoret
- Medlemsgruppen på facebook skal ikke brukes til å blæste bedpresser for å unngå spam
 - BedKom skal blæste på sin egen facebookgruppe.
 - BedKom kan blæste BedKom sin facebookgruppe i medlemsgruppen på facebook en gang i semesteret.

- **Kjelleren:**

- Kjellern er fortsatt stengt.
- Genfors: 24.03

- **Sekretær:**

- Planlegger: Spillekveld og noe med påske
- Skal få fikset iBok
- Mobilladere til kontoret
 - Skal fikses innen 9.april

Andre saker:

- Neste ordinære møte blir den 13. april
- Reflektere rundt innspill fra Stormøtet ang kjellerkontakt i HS.
 - Ønsker flere innspill fra medlemsmassen.
 - Ta det opp på kontortid
- Vaffeldagen 25. mars!
 - Droppes fordi det er stress med matservering på NTNU.
- Kontoret
 - Kun digital undervisning første uken etter påske.
 - Kontoret tar påskeferie
 - Stengt kontor for sosial omgang
 - Jo Petter fikser lapp
 - Kontoret åpner igjen 12.04 hvis smittesituasjonen tillater det
 - Utvide kontorvaktene etter påske
 - Utvide fra en halvtime til en time.
 - Kontoret blir åpent fra klokken 11.00 til 13.00
- Hverdagsguiden
 - Send innspill til Bergo

Oppgaver til neste møte

| Oppgave | Hvem? | Utført? |
|---|---------------|---------|
| Høre om kontorkom kunne tenke seg å drive kiosk | Jo Petter | |
| Hører en gang til om fagkomité med bedkom | Sanna | |
| Hører med forrige leder av V&A poker om det skal legges ned | Jonas | |
| Insta-Takeover | Thea og Sanna | |
| Ibok | Jo Petter | |
| Bestille ladere | Jo Petter | |

| | | |
|---|-------------|--|
| Kjellerkontakt i HS, temaet tas opp i kontortiden | Alle | |
| “stenge” kontoret for sosial omgang i perioden 29.03-11.04 | HS | |
| Skrive ut litt div ark til kontoret. (Stenging, ny kryssliste, ny kriteliste, ny åpningsoversikt) | Jo Petter | |
| Sjekke med Per at det er greit at kontorvakten forlenges | Eyvor | |
| Informere om kassererkandidatprogrammet på fb og mail | Magnus | |
| Innspill til Hverdagsguiden og Bergo | | |
| Føre oversikt over de som vil fjernes fra epostlista, og fjerne dem | Liv Johanne | |

Konstruktiv møtekritikk:

Diggerunde: